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Přítomni:     Pavel Bochnia  předseda Exekutivy MSKSH 

Vangelis Simu  předseda KR MSKSH 
Martin Strnadel  předseda KM MSKSH  
Jiří Štefek  předseda STK MSKSH 
Miroslav Bartoň  předseda TMK MSKSH 
Rudolf Jaroň  člen Rady ČSH za MSKSH 
Tomáš Petruška sekretář MSKSH 

 
Program:  

1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání 

2. Informace z STK 

3. Informace z KR 

4. Činnost komisí KM a TMK 

5. Průběžná zpráva o čerpání finančních prostředků MSKSH dle výpisu z ek. systému Xaverius a 

kontrola úhrady pokut 

6. Organizační, různé 

 

ad 1) Kontrola plnění úkolů z posledního jednání – Tomáš PETRUŠKA 

úkol č. 3/1 – splněno 

úkol č. 3/2 – splněno 

úkol č. 3/3 – splněno 

úkol č. 3/4 – splněno 

úkol č. 3/5 – splněno 

 

ad 2) Informace z STK – Jiří ŠTEFEK 

- soutěže probíhají v poklidu, některá utkání jsou odehrány v náhradních termínech 

z různých důvodů, zejména účast družstev v žákovské lize, ale i jiné. V soutěži mužů 

zvítězilo družstvo HC Hlučín u žen družstvo HC Ostrava. Ani jedno z družstev nemá 

zájem postoupit do soutěží řízených ČSH. 

- spolupráce s disciplinární komisí je na dobré úrovni. Bylo vydáno rozhodnutí DK 

ohledně přestupku hráče Nového Jičína a také nedostavení se družstva Třince na turnaj 

minižactva. Ve spolupráci s komisí rozhodčích budou také po ukončení soutěží vydány 

sankční poplatky za neplnění povinností rozhodčích v soutěžích MSKSH.  

- oddíl Nového Jičína zaslal žádost o úhradu nákladů spojených s přeložením utkání 

z důvodu účasti soupeře na turnaji žákovské ligy. STK navrhuje žádosti nevyhovět, nemá 

oporu v řádech ČSH. Na zvýšených nákladech by se měl spolupodílet oddíl, který 

přeložení utkání inicioval. Exekutiva tento návrh potvrzuje a žádost TJ Nový Jičín zamítá. 
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- byly podány informace ohledně schůzky předsedů krajských soutěžních komisí v Praze. 
Předseda SK ČSH p. Žďárský nebyl na schůzce přítomen, ČSH zastupoval J. Konečný a 
S. Svoboda. Předmětem schůzky byly předpokládané postupy a sestupy družstev mezi 
krajskými soutěžemi a soutěžemi ČSH, dále informace o nových pravidlech (bude široce 
prezentováno po skončení sezony), aktuální informace o stavu rozhodčích, který je 
tristní – úbytek rozhodčí za několik posledních let je zřejmý. Krajské soutěže dorostenců 
napříč celou republikou v podstatě neexistují, stejně tak krajské kategorie žen, výjimkou 
je pouze náš kraj.  

- vyhodnocení dotazníku k soutěžím – všechny oddíly odpověděly, tento způsob získávání 
informací se jeví jako velmi dobrý.  Nadějný počet ve všech kategoriích – kategorie 
dorostu nebude, přihlásily se jen 3 družstva mladších dorostenek – bylo předneseno na 
schůzce v Praze a družstva budou zařazena do soutěží ČSH. Závěry, které vzešly 
z obdržených dotazníků, se bude zabývat komise mládeže 

- všem oddílům v MSKSH bude do konce května zaslána oficiální přihláška do soutěžního 
ročníku 2016/2017 a návratkou do 15. června 2016 
 

ad 3) Informace z KR – Vangelis SIMU 

- činnost komise v rutinním provozu, zejména změny obsazení mistrovských utkání na 

základě omluv rozhodčích nebo změn hracích termínů – řeší M. Kosa jako obsazovací 

referent 

- vzhledem k počtu zájemců o absolvování licence „D“ rozhodčího bude nutné uspořádat 

seminář nových rozhodčích pro tuto licenci, předpokládaný termín je přelom srpna a 

září tohoto roku 

- seminář pro nové rozhodčí licence „C“ bude pořádat JmKSH, termín bude upřesněn 

- v průběhu měsíce června se uskuteční schůzka předsedy KR s rozhodčími I. a II. skupiny, 

kteří působí v rámci našeho kraje. Cílem je informovat kolegy o dění v rámci KR MSKSH, 

event. zapojit některé nové členy do fungování komise, neboť předseda KR MSKSH je 

v rámci své funkce v KR ČSH maximálně časově vytížen 

 

ad 4) Činnost komisí KM a TMK- Martin STRNADEL za KM a Miroslav BARTOŇ za TMK 

- v neděli 28. srpna se bude v Kopřivnici konat doškolovací seminář trenérů, slouží pouze 

k prodloužení licencí, nikoliv k získání nové licence 

- byly podány informace k průběhu žákovské ligy starších žáků a žaček. U žáků zvítězilo 

družstvo Centrum Haná, nejlépe se z našeho kraje umístil Frýdek-Místek (9. místo), pak 

Karviná (10.), Kopřivnice (21.) a Nový Jičín (25.). V dívčí kategorii zvítězilo družstvo 

HC Zlín, z krajských družstev Ostrava-Zábřeh (10. místo) a Poruba (17.). 

- národní finále novinářského kalamáře se uskuteční 25.-27. května ve Velké Bystřici 

- finále házenkářského desetiboje se uskuteční v termínu 3. – 5. června v Praze. Dívčí 

kategorii pořádá oddíl HC Háje (bez účasti družstev z MS kraje), chlapce Dukla Praha – 

v areálu Břve, z našeho kraje se účastní HCB Karviná.  

- informace ohledně přípravy účasti výběrových družstev MSK kraje na světových dnech 

mládeže v Klagenfurtu v červnu 2016. Jedná se o akci s přispěním MS kraje a je nutné MS 

kraj na této akci vhodně prezentovat. 

- ve středu 18. května se v Trenčíně uskutečnila schůzka k nadcházejícímu ročníku Česko-

Slovensko-Polské ligy žactva. Byly potvrzeny základní předpoklady, 4 kategorie, v každé 

kategorie 2 družstva z každého státu, celkem 6 družstev, uskuteční se celkem 3 

dvoudenní turnaje, po jednom turnaji v každém státu, pořadatel zajišťuje stravu i 

ubytování pro účastníky (školní třída nebo tělocvična) 
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ad 5) Průběžná zpráva o čerpání fin. prostředků MSKSHza rok 2016 k 20.5.2016 dle výpisu z ek. 

systému Xaverius a kontrola úhrady pokut a poplatků – Tomáš PETRUŠKA 

- poplatek za projednání přestupku hráče Nového Jičína byl uhrazen, stejně tak pokuta za 

neúčast družstva Třince na turnaji minižáků. Žádné další pokuty nebo sankce nebyly 

v předchozím období vystaveny.  

 

ad 6) Organizační, různé, informace z MSKSH, ČSH, ČUS atd. – Pavel BOCHNIA 

- chlapecká kategorie na letní olympiádě dětí a mládeže 2017, kterou pořádá 

Jihomoravský kraj, definitivně nebude. Možnost zařazení pouze v případě, že některá 

kategorií v jiných sportech bude zrušena.  

- informace ke schůzce s  K. Nocarem a R. Bendlem k olympijským parkům, které budou 

v průběhu konání letní olympiády 2016 vytvořeny. Jedná se o města Ostrava, Pardubice, 

Plzeň a areál Lipno. Určitý časový úsek bude vymezen také pro představení házené – je 

potřeba tuto akci dobře organizačně připravit a využít propagaci házené. V Ostravě bude 

zajišťovat agentura. Informace také na stránkách ČSH, 

viz. http://www.svaz.chf.cz/content.aspx?contentid=20620 

- ve čtvrtek 28. dubna 2016 proběhl v Polance nad Odrou seminář o fungování 

reprezentačních družstev v ČR za účasti Karla Nocara a Jana Filipa. Jednalo se o velmi 

zajímavou akci s kladným ohlasem a pozitivním hodnocením ze strany posluchačů. Byla 

přislíbena ještě jedna obdobná akce v Kopřivnici – doporučujeme účast všem, kteří se 

nezúčastnili  

- schůzka komise mládeže je plánována na sobotu 11. června ve Zlíně, za náš kraj se 

jednání zúčastní M. Strnadel a M. Bartoň 

- závěrem jednání podal člen Rady ČSH za MSKSH pan Rudolf Jaroň informace 

k plánovanému zasedaní Rady ČSH, která se má uskutečnit v sobotu 11. června. Detaily 

programu jednání bohužel zatím nejsou známy, protože poklady pro jednání zatím 

nebyly účastníkům rozeslány. 

 

Úkoly z jednání 

 

Úkol č. 4/1 -  Rozeslal všem klubům v rámci MSKSH přihlášky do soutěží pro nadcházející 

soutěžní ročník 2016/2017 

Z: T. Petruška   T: 31. května 2016 

 

Úkol č. 4/2 -  Vyrozumět oddíl házené TJ Nový Jičín o zamítavém stanovisku exekutivy 

k podané Žádosti o úhradu nákladů  

Z: T. Petruška   T: 5. června 2016 

 

 

 

Zapsal: Tomáš Petruška    Pavel  B O C H N I A 
 sekretář MSKSH    předseda exekutivy MSKSH 
 
 
 

Příští jednání se uskuteční v úterý 
21. června 2016 od 16:30 hod v Polance n. O. 


